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       شورای نگهبان 

مبارزهباکرونا،همتوباکریمیخواهد
فداکاری   ها و تلاش های جهادی بخش عمده ای از پزشکان و پرستاران، 
مسئولان و کارکنان بهداشت و درمان، تولیدکنندگان و دست اندرکاران 
تولید اقلام و تجهیزات پزشکی، نیروهای مسلح، گروه های جهادی و 
مردمی و...  در خط مقدم مبارزه با ویروس کرونا و دفاع از مردم شریف 
ایران در برابر این مهاجم وحشی و دست س��اخته احتمالی دشمنان، 
صحنه های زیبایی از عظمت، رشادت و ایثار جامعه ایرانی را به ظهور و 
نمایش درآورده است؛ ایثار و جهادی که خروجی آن شگفتی جهانیان 
از توفیق کشور عزیزمان در این عرصه خطیر، به رغم تحریم های ظالمانه 

و کمبودهای تجهیزاتی و دارویی بوده است. 
در همین حال، برخی هم با سوءاستفاده از این وضعیت به گرانفروشی، 
احتکار و خارج کردن مایحتاج بهداشتی و درمانی مردم از دسترس شان 
رو آورده اند که گرچه کم شمار و کم تعداد است، اما زشت و قابل  تقبیح 
به شمار می آیند و خوشبختانه با انتقاد عمومی و برخوردهای قضایی و 

حکومتی نیز مواجه شده است. 
اما زشت تر از این ترک وظیفه و مس��ئولیت و یا کم تحرکی و کم کاری 
برخی کارگ��زاران و حقوق بگیران از بیت المال در این ش��رایط خطیر 
و روزگار سختی اس��ت که ش��یوع کرونا و رکود و بیکاری اجباری بر 
بخش   هایی از مردم و ش��اغلان بخش خصوصی تحمیل کرده اس��ت. 
کارگزارانی که انتظار می رود در این شرایط نه تنها در کنار مردم باشند، 
بلکه برای حل مشکلات آنان و سرعت عبور کشور از این شرایط، جهادی 

تلاش کرده و خور و خواب نداشته باشند. 
گرچه تحرک قوه قضائیه تاکنون نمره قابل قبولی دریافت می کند، اما 
بی تعارف تعطیلی مجلس شورای اسلامی و تنفس طولانی نمایندگان 
و حضور کم رنگ رئیس جمهور را باید مهم  ترین مصداق این پدیده زشت 
دانست که دقیقاً با فلسفه وجودی و شأن کارگزاری آنان هم مغایرت 
دارد. چراکه این حضرات ک��ه به عنوان وکیل ازس��وی مردم انتخاب 
شده اند، باید در همه حال کنار مردم و مدافع منافع آنان باشند و بدیهی 
اس��ت، حضور آنان در خط مقدم مبارزه با کرونا از جمله ضرورت   ها و 

الزامات انجام وظایف ذاتی و شأن کارگزارانی شان می باشد. 
دریافت حق��وق و مزایا، خدمات ویژه، تأمی��ن بهترین محیط کاری و 
دسترسی های خاص و...  تنها و تنها در پیوند با این موقعیت کارگزاری و 
ادای حق وکالت مردم است که به اشتباه حق مسلم مرتبط با شخصیت 

سیاسی و اجتماعی عالی جنابان تصور می شود. 
ش��اید آنچه موجب ش��ده وکلای محترم به خود اجازه دهند، در این 
ش��رایط مجلس را تعطیل کنند و حضور رئیس جمهور محترم حتی 
در ستاد ملی مبارزه با کرونا هم کم رنگ صورت پذیرد، ضرورت حفظ 
سلامت و عافیت در ش��رایط خطیر فعلی باش��د. حال آنکه در همین 
ش��رایط بهترین پزشکان و پرس��تاران کش��ور در خط مقدم مقابله با 
ویروس قاتل و وحش��ی کرونا، جان خود را برای دفاع از مردم به خطر 
می اندازند، چنین توجیهی به س��ختی قابل قبول خواهد بود و انتظار 
می رود در صورت تداوم، حداقل لازم است؛ 1- میزان حقوق و مزایای 
این شخصیت های محترم با میزان زحمات و تلاش آنان تنظیم شود و 

بخشی از مزایای مربوط به دوره فعال بودن شان کاهش یابد. 
2- برخی از خدمات ویژه که به اعتبار خدمات و مسئولیت های سنگین 

و راهبردی حضرات است در این شرایط حذف گردد. 
موارد فوق در شرایطی که هم درآمدهای کشور کاهش یافته و هم رکود 
ناش��ی از کرونا موجب اذیت و زحمت بخش��ی از مردم شده، می تواند 
فاصله این شخصیت های محترم از مردم را کاهش دهد و موجب نوعی 
حس همدردی شود که لازمه انجام مسئولیت و وظایف کارگزاران در 

نظام مردم سالاری دینی به حساب می آید. 
اینکه حضرت امام)ره( یکی از ش��اخص  های پذی��رش وکالت مردم را 
چشیدن طعم فقر و محرومیت، می دانستند، ضرورت ایفای این نقش 
خطیر بود. اگر نمایندگان و رئیس جمهور در این شرایط در کنار مردم 
و همراه مردم باشند و درد واقعی مردم و انتظارشان را فهم کنند، میزان 
تلاش و تحرک آنان برای سرعت بخشیدن به عبور کشور از این شرایط 

گذار، متفاوت خواهد بود. 
اینکه امام خامنه ای هم کلید مش��کلات کشور را در مدیریت و روحیه 
جهادی می دانند، دقیقاً به واقعیتی اش��اره دارد که مشکلات کشور را 
مسئولانی می توانند حل کنند که همچون شهید باکری و شهید همت 
در خط مقدم در کنار رزمندگان باشند. البته مشکل اصلی کشور هم 
فاصله گرفتن کارگزاران محترم از این شاخصه مسئولیت و کارگزاری 
در مردم سالاری دینی و آلودگی به ش��اخصه های لیبرالی و نظام های 

سکولار و مادی است. 

رسولسنائیراد

س�خنگوي ش�وراي نگهب�ان از بررس�ي لايح�ه بودج�ه 
داد.  خب�ر  ش�ورا  اي�ن  فوق الع�اده  جلس�ات  در   ۹۹
عباس��علي کدخدایي در گفت وگو با تس��نیم از برگزاري جلسات 
فوق العاده این شورا براي بررسي لایحه بودجه 99 خبر داد و گفت: 
جلسات شوراي نگهبان به منظور بررسي لایحه بودجه سال 99 از 
هفته پیش آغاز شده و تا شنبه، 24 اسفند نیز ادامه دارد. وي با بیان 
اینکه جلسات شوراي نگهبان براي بررسي لایحه بودجه سال آینده 
به صورت فوق العاده و در سه شیفت کاري، هر روز برگزار مي شود، 
اظهار داشت: تلاش مي کنیم لایحه بودجه سال آینده در کمترین 
زمان ممکن و پیش از پایان سال 98 تصویب و براي اجرا به دولت 
ابلاغ شود. سخنگوي شوراي نگهبان تصریح کرد: با توجه به اینکه 
فرصت براي رفت و برگشت لایحه بودجه 99 به منظور رفع ایرادات 

و ابهامات، بین مجلس و شوراي نگهبان تقریباً محدود است و دولت 
از ابتداي سال آینده مي بایست قانون بودجه سال آینده را اجرا کند، 
تمهیداتي در نظر گرفته شده که نمایندگان مجلس به این منظور در 
جلسات شوراي نگهبان براي بررسي لایحه بودجه 99 حضور داشته 
باشند. کدخدایي اضافه کرد: فعلًا اعضاي شوراي نگهبان در جلسات 
فوق العاده اي که براي بررسي لایحه بودجه 99 تشکیل داده اند، تا 

تبصره 10 این لایحه مورد بررسي قرار گرفته است. 
سخنگوي شوراي نگهبان در پایان با اشاره به سازوکار رفع ایرادات 
این شورا درباره لایحه بودجه 99 از سوي مجلس، خاطرنشان کرد: 
مقرر ش��ده که پس از جمع بندي هاي نهایي درب��اره این لایحه، از 
نمایندگان مجلس براي حضور در شوراي نگهبان جهت رفع ایرادات 
و ابهامات لایحه بودجه 99 دعوت کنیم تا جهت تسریع در رسیدگي 

به این لایحه، در جلسات حضور یابند. 
اداره کل روابط عمومي مجمع تش��خیص مصلحت نظام هم دیروز 
اعلام ک��رد: مغایرت ها و عدم انطباق لایحه بودجه س��ال 1۳99 با 
سیاست هاي کلي نظام که در هیئت عالي مجمع تشخیص مصلحت 
نظام به شیوه کنفرانس مجازي بررسي و به تصویب اعضاي هیئت 
عالي نظارت رس��یده بود، در جلس��ه   فوق العاده با حضور محسن 
رضایي دبیر مجمع تشخیص مصلحت نظام، علي آقا محمدي، دبیر 
هیئت عالي نظارت بر سیاست هاي کلي نظام، داود دانش جعفري 
رئیس کمیس��یون اقتصادي دبیرخانه مجمع تشخیص مصلحت 
نظام و غلامرضا تاجگردون، رئیس کمیسیون تلفیق بودجه مجلس 
شوراي اس��لامي، نهایي و پس از اطلاع و تأیید رئیس هیئت عالي 

نظارت آیت الله آملي لاریجاني به شوراي نگهبان ارسال شد. 

كدخدايي خبر داد   

بررسي بودجه ۹۹ در جلسات فوق العاده شوراي نگهبان

كارشناس مسائل بين الملل: سخنگوي هيئت رئيسه مجلس عنوان مطرح كرد

احتمالبرگزاريجلساتعلني
بافناوريدیجيتالیدوسویه

تهرانبایدهزینهاقدامات
ضدایرانيترامپراافزایشدهد

سخنگوي هيئت رئيس�ه مجلس از موافقت 
هيئت رئيسه با استفاده از فناوري ديجيتالي 
دوس�ويه براي برگ�زاري جلس�ات علني در 
صورت ت�داوم بحران كرونا خب�ر داد و گفت: 
احتمال م�ي رود ايرادات ش�وراي نگهبان به 
لايحه بودجه ۹۹ امروز به مجلس ارائه ش�ود. 
به گزارش ایس��نا، اسدالله عباس��ي روز گذشته 
در مورد احتمال اس��تفاده از فناوري دیجیتالي 
دوسویه براي برگزاري جلسات صحن در صورت 
ادامه بحران کرونا، گفت: ام��روز این موضوع در 
هیئت رئیسه بررس��ي و در نهایت مقرر شد که 
اگر بحران کرونا ادامه داشته باشد و ستاد مبارزه 
با کرونا همچنان برگزاري جلسات صحن را منع 
کند، از امکان فناوري دیجیتالي و دوس��ویه به 
عنوان یك راه حل استفاده شود؛ البته امیدواریم 
که این بیماري هر چه زودتر از کشور رخت بندد 
و مجلس نیز مثل سایر دستگاه ها به روال عادي 

خود برگردد. 
س��خنگوي هیئ��ت رئیس��ه مجلس ش��وراي 
اس��لامي افزود: به رغم منع صریح ستاد مبارزه 
با کرونا از تش��کیل جلس��ات علني و غیرعلني 
مجلس، نشس��ت هایي توس��ط کمیسیون هاي 
تلفیق لایح��ه بودج��ه، بهداش��ت و همچنین 
هیئت رئیس��ه با رعایت نکات بهداشتي برگزار 
و تصمیم گیری هایی انجام ش��د. وي ادامه داد: 
امیدواریم با هم��کاري مردم و هم��ت و تلاش 
تمامي دس��ت اندرکاران مبارزه ب��ا کرونا هر چه 
س��ریع تر این معضل کنترل و مدیریت شود اما 
در صورت ت��داوم این روند، جلس��ات به صورت 
دیجیتالي و دوس��ویه برگزار مي ش��ود که البته 
زمان برگزاري جلسات با استفاده از این فناوري 
به دلیل پیچیدگي هایي که وجود  دارد، قطعي 

نیس��ت و به مردم و رس��انه ها اعلام خواهد شد. 
عباس��ي افزود: با توجه به بررس��ي هاي صورت 
گرفته و همکاري می��ان مرکز فناوري اطلاعات 
مجلس و وزارت ارتباطات و همچنین راه اندازی 
سامانه دیجیتال تحت عنوان مجلس یار که در 
گذشته صورت گرفته بود، مي توان از این امکان 
بهره برد و موضوعات مهم کشوري را مورد بحث 

و بررسي قرار داد. 
این نماین��ده م��ردم در مجلس با بی��ان اینکه 
احتمال مي رود امروز ش��وراي نگهبان ایرادات 
لایحه بودجه 99 را به مجل��س ارائه کند، افزود: 
کمیس��یون تلفیق لایحه بودجه در اسرع وقت 
ایرادات احتمالي را برطرف و به هیئت رئیس��ه 
ارائه مي کند. نماینده مردم املش و رودس��ر در 
مجلس شوراي اسلامي از رسانه ها براي انعکاس 
اخبار مجلس به مردم تشکر کرد و گفت: رسانه ها 
در سال 98 همکاري بسیار شایسته اي با مجلس 
داشتند. مصطفي کواکبیان، عضو هیئت رئیسه 
فراکسیون امید مجلس روز گذش��ته با انتقاد از 
تعطیلي مجل��س گفت: مگر خ��ون نمایندگان 
رنگین تر از خون مردم و مدافعان سلامت است؟

کواکبی��ان در مطلب��ي در صفح��ه توئیتر خود 
نوشت: »بارها گفته ام تعطیلي مجلس در اوضاع 
کرونایي به نفع کش��ور نیس��ت؛ زیرا کارگران و 
کارمندان مي گوین��د چرا ما بای��د کار کنیم اما 
جلس��ات علني در اس��فند ماه تعطیل باش��د!؟ 
 دستور س��تاد ملي مبارزه با کرونا نباید مانع کار 
مجلس از طریق دیگر راه حل ها باشد. مگر خون 
نماین��دگان رنگین تر از خون م��ردم و مدافعان 
سلامت است!؟« جلسات علني مجلس شوراي 
اسلامي بنا بر توصیه س��تاد ملي مبارزه با کرونا 

برگزار نمي شود. 

 يك كارش�ناس مس�ائل بين الملل، با اشاره 
ب�ه نام�ه اخير وزي�ر خارج�ه كش�ورمان به 
دبيركل س�ازمان ملل متحد درباره ضرورت 
لغو تحريم ها علي�ه ايران با توجه به ش�يوع 
ويروس كرونا در كش�ورمان گفت: وزير امور 
خارجه بايد در راستاي انجام وظايف خود به 
صورت گسترده تر به اين نامه نگاري ها و تأكيد 
بر ضرورت لغ�و تحريم ها عليه اي�ران ادامه 
دهد تا هزينه هاي اقدامات ضد ايراني دولت 
واش�نگتن بر اين كش�ور افزايش پيدا كند. 
فؤاد ایزدي، در گفت وگو با ایسنا در پاسخ به این 
سؤال که آیا نامه نگاري هاي اخیر ظریف در مورد 
ضرورت حذف تحریم ها علیه ای��ران با توجه به 
شیوع ویروس کرونا در کشور و تأثیر منفي این 
تحریم ها در مقابله ایران با این ویروس مي تواند 
باعث افزایش فشار جامعه جهاني بر امریکایي ها 
جهت لغو تحریم ها علیه ایران شود، اظهار کرد: 
این گون��ه اقدام��ات مي تواند بر افزایش فش��ار 
جامعه جهان��ي بر امری��کا در خصوص ضرورت 
لغو تحریم هاي یکجانبه دولت واش��نگتن علیه 
ایران تأثیرگذار باش��د، امریکایي ه��ا در عرصه 
جهاني تاکن��ون جنایات زیادي انج��ام داده اند 
ولي فشارهاي گس��ترده جهاني مي تواند باعث 
ش��ود که آنها تغییراتي را در سیاست هاي خود 

ایجاد کنند. 
وي با اش��اره به اینکه تحریم ه��اي امریکا مانع 
از ورود اقلام پزش��کي مورد نیاز ب��راي مقابله با 
ویروس کرونا به ایران ش��ده است، خاطرنشان 
کرد: ایران کش��وري ثروتمند است ولي اکنون 
با مش��کل فروش نف��ت و نقل و انتق��الات پول 
روبه رو اس��ت و باني اصلي این مشکلات دولت 

امریکا است. 

این استاد دانشگاه تهران با بیان اینکه در دو سه 
روز آینده قرار اس��ت در امریکا و در چند کشور 
دیگ��ر تظاهرات هایي در راس��تاي ضرورت لغو 
تحریم ها علیه ایران برگزار شود، ادامه داد: وزیر 
خارجه کش��ورمان نیز در راستاي انجام وظایف 
خود باید به این نامه نگاري ها و فشارها به صورت 
گس��ترده تر ادامه دهد تا هزینه ه��اي اقدامات 
ضدایراني دولت امریکا براي این کشور در عرصه 

جهاني افزایش پیدا کند. 
این کارش��ناس مس��ائل بین الملل با اش��اره به 
اظهارات مقامات امریکایي مبني بر اینکه طرفدار 
ملت ایران هس��تند، اظهار کرد: ای��ن اظهارات 
دروغ بزرگي اس��ت چرا ک��ه قرباني تحریم هاي 
امریکا، مردم ایران هستند و شیوع ویروس کرونا 
در کشور با توجه به موضوع تحریم ها مشکلات 
زیادت��ري را براي عم��وم مردم ای��ران به وجود 

آورده است. 
فؤاد ایزدي در پاس��خ به این س��ؤال که با توجه 
به تأکی��د تهران بر ضرورت لغ��و تحریم ها علیه 
ایران تاکنون در روزه��اي اخیر چندبار مقامات 
امریکایي بر ض��رورت آزادي زندانیان امریکا در 
ایران تأکید کرده اند و آیا این امکان وجود دارد 
که در ازاي آزادي این زندانیان، امریکا بخش��ي 
از تحریم ها علیه ای��ران را لغو کند، تصریح کرد: 
این اقدام امریکایي ها به نوعي فرار به جلو است. 
قبلًا زندانیان امریکایي در ایران آزاد شده اند ولي 
نه تنها تحریم ها برداشته شده بلکه افزایش نیز 
پیدا کرده است. به نظر مي رسد ارتباط دادن این 
دو موضوع یك شیوه تبلیغاتي از سوي آنهاست 
و ما حتي زندانیان امریکای��ي را نیز آزاد کنیم، 
تحریم ها برداشته نمي ش��ود چرا که تجربیات 

قبلي مؤید این موضوع است. 

      ايرنا: مجید تخت روانچ��ي، نماینده دائم ایران در س��ازمان ملل 
متحد، تحریم هاي امریکا را مانع تلاش هاي ایران براي مبارزه با ویروس 
کروناي جدید دانس��ت و گفت: بحران هاي بین المللي به تلاش هاي 

واقعي بین المللي نیاز دارند. 
     فارس: وزارت اطلاعات اعلام کرد که ۳2 هزار لیتر الکل صنعتي با 
تلاش سربازان گمنام امام )عج( در اهواز کشف شد. در این پرونده باند 

پنج نفره اي بازداشت شدند. 
     ايسنا: به دنبال اظهارات بي اس��اس رئیس جمهور امریکا مبني بر 
مسئول دانستن جمهوري اس��لامي ایران در حمله به پایگاه نیروهاي 
ائتلاف در التاجي عراق، سفیر سوئیس در تهران به عنوان حافظ منافع 
امریکا، از سوي مدیرکل امریکای وزارت امور خارجه به محل این وزارت 
فراخوانده ش��د و مراتب اعتراض شدید کش��ورمان به این اظهارات به 

وي ابلاغ شد. 

ژه
وی

 کروناگرفتیورفتیقرنطینه 
یاقرنطینهمیکنیکهکرونانگیری؟!

س��وم اس��فند بود که محمود صادقي، اصلاح طلب جنجالي 
مجلس، با اندوه و ناامیدي از مثبت بودن تس��ت کروناي خود 
خبر داد و نوشت که دیگر امید چنداني به ادامه حیات ندارد اما 
حالا او مي گوید تست کروناي من منفي بود! او روز سوم اسفند 
در توئیتي نوشت: »تست کروناي من مثبت شد. این پیام را در 
شرایطي مي دهم که چندان امیدي به ادامه  حیات در این دنیا را 
ندارم... « صادقي حتي تلاش نکرد در مقام نمایندگي مردم در 
مجلس، از تزریق این حجم از ناامیدي به ذهن مردم خودداري 
کند و اگر نمي تواند روحیه مردم را خوب کند، از ناامید کردن 

آنها هم پرهیز کند. 
سه روز بعد از آن، محمود صادقي ویدئویي هم از قرنطینه خود 
فرستاد و باز در سخناني تأکید کرد که »تست کروناي من مثبت 

شد. اما حال من الان بسیار خوب است. «
حالا پس از حدود س��ه هفته و دو بار تأکید قبلي صادقي بر 
مثبت بودن تس��ت کرونایش، او مي گوید که صرفاً علایمي 
داشته و پزش��ك توصیه بر رعایت قرنطینه خانگي و مصرف 
برخي داروها داش��ته و تس��ت کروناي او منفي بوده اس��ت! 
صادقي روز گذشته )24 اس��فند( در گفت وگو با ایسنا گفته 
ک��ه »۳0 بهمن ماه یعن��ي دو روز قب��ل از انتخابات مجلس 
علائم رایج بیماري کرونا یعني تب، لرز و سرفه را داشتم که 
این وضعیت تا 4 اسفند ادامه پیدا کرد؛ تا جایي که مجبور به 
مراجعه به بیمارستان با تب ۳8/5 درجه شدم. آن موقع سي 
تي اس��کن گرفتم اما گفتند که مبتلا به کرونا نشدم. فرداي 
آن روز از بیمارس��تان با من تماس گرفتند و گفتند که طبق 

سي تي اسکن ریه ها درگیر ش��ده بنابراین توصیه کردند که 
در خانه بمانم. تلفني نسخه اي از تعدادي از داروها را تجویز و 
توصیه هایي را کردند. « او در ادامه توضیح داده: »به هر حال 
بعد از گذشت 10 روز مجدداً در بیمارستان آزمایش دادم که 

اعلام کردند جواب منفي است و قرنطینه تمام شد. «
منف��ي بودن تس��ت کروناي ه��ر فرد ی��ا بهب��ود او، خبري 
خوشحال کننده است که باید براي آن شکرگزار خداوند بود. اما 
نماینده مجلسي که توان مدیریت خبررساني در مورد بیماري 
خود را هم ندارد و در مورد بیماري یك فرد در یك خانه، اینگونه 
متناقض حرف مي زند، آیا مي تواند در مورد نحوه اطلاع رساني 
پیرامون صدها بیمار کرونایي در گستره جغرافیایي کل کشور 
نظري داشته باشد؟! از سویي آیا جاي این سؤال نیست که چرا 
همان زمان که متوجه سلامت و منفي بودن تست کروناي خود 

شد، اطلاع رساني نکرد؟!
صبح دیروز، عیسي کلانتري رئیس س��ازمان محیط زیست 
مهمان برنامه س��لام صبح بخیر شبکه سوم س��یما بود. سید 
حسین حس��یني، مجري برنامه در توئیتي نوشت: »عیسي 
کلانتري معاون رئیس جمهور در پشت صحنه برنامه گفت یکي 
از افرادي که خبر ابتلایش به کرونا خیلي هم پر سر و صدا بود و 
براي خبرنگارها حاشیه داشت اصلاً کرونا نگرفته! در واقع بعضي 
حضرات خودشان را قرنطینه مي کنند که کرونا نگیرند! خب این 

بد نیست ولي مگه مجبوري ابتکار اینطوري بزني!؟«
گفتنی اس��ت چندي پیش، حضور خبرن��گاران مقابل منزل 
معصومه ابتکار، معاون رئیس جمه��ور در هنگام حضور تیم 
پزش��کي براي آنچه گرفتن تس��ت کرونا اعلام ش��د، موجب 

تنش هایي میان خبرنگاران و تیم حفاظتي او شد. 

دخالتجهانگیري  
دریكپروندهخصوصيسازي

احمد علیرضابیگي عضو هیئت تحقیق و تفحص مجلس 
از سازمان خصوصي س��ازي مدعي وجود ردپاي معاون 
اول رئیس جمهور در پرونده فساد کشت و صنعت مغان 

شده است. 
او در گفت وگویي ضمن تشریح برخي جزییات این پرونده 
و اشاره به درخواست رئیس سازمان خصوصي سازي براي 
ابطال قرارداد واگذاري کشت و صنعت مغان به دلیل عدم 
رعایت صلاح دولت و بیت المال، از تلاش هاي جهانگیري 
معاون اول رئیس جمهور براي جلوگیري از ارسال پرونده 
تخلفات در واگذاري شرکت کشت و صنعت مغان خبر داده 
و گفته: »در این میان فعل و انفعالاتي رخ داده و خریدار در 
دستگاه معاون اول رئیس جمهور نفوذ پیدا کرده و معاون 
اول دستور رس��یدگي مجدد به پرونده واگذاري کشت و 
صنعت مغان را صادر کرده تا با مصالحه قضیه فیصله یابد. 
اسحاق جهانگیري به معاون هماهنگي نظارت اقتصادي و 
زیربنایي خود مأموریت داده که جلسه اي ترتیب داده شود 
تا ایرادات این واگذاري برطرف ش��ود. مع��اون اول رئیس 
جمهور قصد دارد با اعمال نفوذ مانع ارسال پرونده کشت و 

صنعت مغان به هیئت داوري شود. «
او در پایان هم گفت��ه: »آقاي ژائله با لاب��ي با معاون اول 
رئیس جمهور ت��لاش دارد تا تصمیم هیئ��ت واگذاري 
مبني بر درخواست بطلان معامله را متوقف کرده و عملًا 
س��ناریویي را به جریان بیندازند تا با گذش��ت زمان این 

معامله نهایي شود. «

يك نماينده با انتقاد از اتحاديه اروپا: 
بلااستفادهبودناینستكس
دربحرانکرونااثباتشد

نماينده م�ردم ش�ازند در مجلس با بي�ان اينكه انتظ�ار مي رفت 
در اين ش�رايط اروپا درباره فعال كردن اينس�تكس براي ارسال 
دارو به ايران در ش�رايط بحراني ش�يوع كرونا هم�كاري مي كرد، 
گفت: بحران كرونا بلااس�تفاده ب�ودن اينس�تكس را اثبات كرد. 
علي ابراهیمي در گفت وگو با خانه ملت با اشاره به اظهارات سخنگوي 
وزارت امور خارجه درباره وضعیت ارسال غذا و دارو به ایران در توجه 
به شیوع ویروس کرونا در کشور گفت: به رغم تبلیغات فراوان درباره 
کانال مالي اینستکس براي امکان ارسال دارو و اقلام پزشکي به ایران، 
با محدودیت هایي که امریکا در این باره وضع کرده و انفعالي که اروپا از 
خود نشان مي دهد در عمل در شرایط فعلي مبارزه با کرونا دیدیم که 

این کانال مالي را براي ایران بلااستفاده است. 
نماینده مردم شازند در مجلس شوراي اسلامي در این باره تأکید کرد 
که اروپا مي توانست در شرایط فعلي حداقل براي حفظ وجهه و ادعاي 
انسان دوستی خود درباره اینس��تکس گام هایي بردارد و در مبارزه با 
کرونا رفتاري با اندکي حسن نیت از خود بروز دهد. ابراهیمي با اشاره 
به سنگ اندازي هاي امریکا در راه ارسال دارو و اقلام پزشکي به ایران 
در این شرایط حساس تصریح کرد: بلااس��تفاده بودن اینستکس در 

بحران کرونا اثبات شد. 
وي با بیان اینکه امری��کا و اروپا در قبال ایران با یك سیاس��ت عمل 
مي کنند، گفت: یك کانال مالي باز کرده اند که اقداماتي از طریق آن 
انجام شود ولي اجازه نمي دهند که ما منابعي را که از جاهاي مختلف 
داریم  حداقل به همین کانالي که خودش��ان با س��ر و ص��داي فراوان 
باز کرده اند، وارد کنیم آن هم در ش��رایطي که شاهد ادعاي مقامات 
امریکایي مبني بر اینکه هیچ مشکلي براي ارسال دارو به ایران وجود 

ندارد، هستیم. 
عضو کمیسیون کش��اورزي مجلس با تأکید بر اینکه ادعاهاي امریکا 
براي کمك به ایران در شرایط مبارزه با بحران کرونا فریبکارانه است، 
تأکید کرد: ایران درخواست کرد که اجازه ورود منابع دیگري که ما در 
کشورهاي مختلف داریم، به این کانال مالي داده شود اما این مسئله 
محقق نشد ، بعد با این شرایط مدعي مي شوند آمادگي دارند پزشك 
به ایران ارس��ال کنند که البته واقعیت ندارد و بر اساس نیاز فعلي ما 

نیز نیست. 
اخیراً سخنگوي وزارت خارجه کشورمان تأکید کرد امریکا با محدود 
کردن ورود منابع مالي ایران در سایر کشورها به کانال مالي سوئیس که 
با تبلیغات فراوان براي ارسال اقلام بشردوستانه به ایران راه اندازي شده، 

عملًا راه ارسال دارو و اقلام پزشکي به ایران را بسته است. 

سردار شكارچي خبر داد
غربالگريجامعه

بادرمانگاههاينيروهايمسلح
قرار اس�ت درمانگاه هاي ثابت و س�يار 
نيروهاي مس�لح كه راه ان�دازی آنها از 
جمعه در دستور كار قرار گرفته اقدام به 
غربالگري جامعه كنند و اين غربالگري 
در مدت زمان كوتاهي انجام خواهد شد. 
به گ��زارش ف��ارس، س��ردار ابوالفضل 
ش��کارچي، معاون فرهنگ��ي و تبلیغات 

دفاعي ستادکل نیروهاي مسلح و سخنگوي ارشد نیروهاي مسلح در 
تشریح برنامه نیروهاي مسلح در روزهاي آینده براي مقابله با ویروس 
کرونا، گفت: در پي فرمان فرمانده کل قوا به سرلشکر باقري رئیس 
ستادکل نیروهاي مسلح بلافاصله در روز جمعه جلسه این قرارگاه 
با عنوان قرارگاه بهداش��تي در ماني امام رضا ب��ا حضور فرماندهان 
سازمان نیروهاي مسلح و معاونین ستادکل برگزار شد و تصمیمات 

مهمي گرفته شد. 
وي افزود: وزارت بهداشت و درمان تحت عنوان رئیس ستاد مبارزه 
با کرونا درخواسته هایي را از ستادکل داشتند. یکي از مسائل کمك 
به غربالگري جامعه توس��ط درمانگاه هاي ثابت و س��یاري است که 
نیروهاي مس��لح راه اندازی مي کنند که از دیروز این امر در دستور 
کار قرار گرفته و شروع ش��ده و قرار شد این غربالگري در یك مدت 

کوتاه انجام شود.
 س��ردار ش��کارچي ادامه داد: موض��وع دیگر افزای��ش تخت هاي 
بیمارستاني اس��ت که امروز بخش زیادي از تخت هاي بیمارستاني 
نیروهاي مس��لح در اختی��ار بیماران و وزارت بهداش��ت اس��ت و 
قرار ش��د این تخت ها به دو برابر افزایش پیدا بکن��د و 2 هزار تخت 

استراحتگاهی هم اضافه شود. 
معاون فرهنگ��ي و تبلیغ��ات دفاعي س��تادکل نیروهاي مس��لح، 
گف��ت: کمك هاي آم��ادي و لجس��تیکي در تولید ماس��ك و مواد 
ضدعفونی کننده نیز درخواس��ت دیگر وزارت بهداشت بود که تمام 
سازمان هاي نیروهاي مسلح و بخصوص وزارت دفاع مأموریت پیدا 
کرد تا بخش زیادي از این نیازها را تأمی��ن بکند. در حوزه کارهاي 

علمي و تحقیقاتي نیز دستوراتي صادر شد. 
 سخنگوي ارشد نیروهاي مسلح عنوان کرد: در حوزه تأمین نیروي 
انساني متخصص و خدماتي براي کمك به وزارت بهداشت و درمان 
نیز قرار شد نیروهاي مس��لح از ظرفیت خودشان و بسیج به وزارت 
بهداشت کمك کنند. وي تصریح کرد: تصمیمي هم در حوزه قطع 
زنجیره انتقال کرونا گرفته ش��د که قرار ش��د نیروهاي مسلح برابر 
تصمیماتي که ستاد ملي مقابله با کرونا و وزارت کشور مي گیرند در 
این حوزه از توان نیروي انتظامي استفاده کند تا مشارکت عمومي را 
افزایش دهند و اقناع سازي افکار عمومي را افزایش دهد و خود مردم 

تلاش بکنند که این زنجیره انتقال ویروس را قطع کنند. 
س��ردار ش��کارچي با بیان اینکه رس��انه هاي بیگان��ه در این حوزه 
در حال تحریك مردم و الق��اي نکات مغایر این تصمیم س��تادکل 
نیروهاي مسلح هستند، تأکید کرد: البته مردم ما نباید به فضاسازي 
شبکه هاي بیگانه داشته باشند و تمام تلاش نیروهاي مسلح خدمت 

به مردم است تا این مشکل را دفع کنند. 
 

كارشناس مسائل سياسي: 
اعتبارهرنهادي

باعملكردآننهادرابطهدارد
ب�ه اعتقاد م�ن مجل�س عم�ده اعتب�ار خ�ود را از عملكردي 
ك�ه دارد، مي گي�رد، ن�ه تنه�ا مجل�س بلك�ه ه�ر نه�ادي 
حت�ي ق�وه مجري�ه ي�ا قضائيه ك�ه هرك�دام ي�ك اعتب�ار و 
ش�أنيتي دارن�د و بخش�ي از آن را از قان�ون مي گيرن�د. 
به گ��زارش ایلنا، ناصر ایماني کارش��ناس و تحلیلگ��ر اصولگرا در 
گفت وگو با ایلنا درخص��وص ترکیب احتمالي فراکس��یون ها در 
مجلس یازدهم، پیش بیني ک��رد: در مجلس آین��ده نیز همانند 
این مجلس سه فراکس��یون خواهیم داش��ت، نخست فراکسیون 
اصولگرایان ک��ه اکثریت خواهد بود که ممکن اس��ت هر اس��مي 
انتخ��اب کنند، فراکس��یون دوم اصلاح طلبان اس��ت که از حدود 
20 الي 25 نماینده تشکیل خواهد ش��د و سومین فراکسیون هم 
از مستقلین تشکیل مي ش��ود که تعداد اعضاي آن هنوز مشخص 
نیست، البته شاید بعضي از مس��تقلین تمایل داشته باشند که در 

یکي از دو فراکسیون دیگر عضو شوند. 
وي در ادامه در پاسخ به س��ؤالی درخصوص احتمال تقسیم شدن 
اصولگرایان به دو فراکس��یون، اظهار داش��ت: در ش��رایط فعلي با 
توجه به وحدت ایجاد شده در روزهاي قبل از انتخابات، بنا را بر این 

مي گذاریم که یك فراکسیون باشند. 
ایماني در پاسخ به س��ؤالی در خصوص انتقادات منتقدان مبني بر 
پایین آوردن جایگاه و شأن مجلس و عدم اثرگذاري نمایندگان در 
حوادث مهم مانند افزایش قیمت بنزین ابراز داش��ت: به اعتقاد من 
مجلس عمده اعتبار خود را از عملکردي که دارد، مي گیرد، نه تنها 
مجلس بلکه هر نهادي حتي قوه مجری��ه یا قضائیه که هرکدام یك 
اعتبار و شأنیتي دارند و بخش��ي از آن را از قانون مي گیرند، عمدتاً 
قانون اساس��ي و همین طور قانون عادي، یك اعتباري هم دارد که 
ناش��ي از عملکرد این نهادها اس��ت و اگر قوه اي ضعیف عمل کند 
طبیعتاً نهاده��اي دیگر به یك نوع��ي در کار آن دخالت مي کنند و 

موضوعات به شکل دیگري رقم مي خورد. 
ایماني ادامه داد: م��ن تصور مي کنم همه  ناظ��ران چه اصولگرایان 
و اصلاح طلبان و چه آنها که گرایش جناح��ي ندارند، به این اذعان 
دارند که عملکرد مجلس دهم ضعیف بوده اس��ت، به طور طبیعي 
وقتي مجلس ضعیف عمل کند یا به موق��ع عمل نکند، یك چنین 
اتفاقاتي رخ مي ده��د. مثلًا در خصوص مس��ئله بنزین، مجلس در 
این حوزه مي توانست فعال تر عمل کند همچنان که رئیس مجلس 
اعلام کرد که افزایش قیمت را به اطلاع نمایندگان رس��انده بودیم 
و نمایندگان مجلس اگر اطلاع داشتند، باید زودتر اقدام کرده و به 
سرعت تصمیم گیري مي کردند. بنابراین بخشي از اعتبار و شأنیت 

هر نهادي به عملکرد آن نهاد بر مي گردد. 
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